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Έχει τεράστια σημασία να υπάρχει κάποιος που 
να προσεύχεται πραγματικά μέσα στην 
Οικογένεια
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Έχει τεράστια σημασία να υπάρχει κάποιος που 

να προσεύχεται πραγματικά μέσα στην Οικογένεια.

Η προσευχή προσελκύει τη Χάρη του Θεού και την αισθάνονται όλα τα μέλη της 
Οικογένειας, ακόμα κι εκείνοι των οποίων η καρδιά εχει παγώσει.

Πάντα να προσεύχεστε.

Γέροντας Θαδδαίος της Βιτόβνιτσα.

 

Πηγή: orthodoxigynaika.blogspot.gr 
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